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Abstract:

One of the most important jobs created by the Ministry of Affairs and
Endowments in the service of the defense of feminist rights by mosques has had a
significant impact in the correction of concepts and teaching to women various
sciences of sharia, But this work has not been sufficiently activated and supported
by many directions across the country.

For this reason, we had this article in which we tried to familiarize ourselves with
what constitutes and what types of guidance, and the role of a religious guide
through the ministerial decree, Learn about the areas of work of a religious guide
with various directorates and also discuss perspectives of women’s guidance work
Keywords: Religious Guidance, Feminist Mentorship, Vision, Mission
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Résumé

L’un des emplois les plus importants créés par le ministére des Affaires et des
Dotations au service de la défense des droits féministes par les mosquées a eu un
impact significatif dans la correction des concepts et I’enseignement aux femmes
diverses sciences de la charia, Mais ce travail n’a pas été suffisamment activé et
soutenu par de nombreuses directions a travers le pays.

Pour cette raison, nous avons eu cet article dans lequel nous avons essayé de nous
familiariser avec ce qui constitue et quels types d’orientation, et le réle d’un guide
religieux a travers le décret ministériel, Apprendre a connaitre les domaines de
travail d’un guide religieux aupres de diverses directions et aborder également les
perspectives du travail d’orientation des femmes.

Mots clés: Orientation religieuse, mentorat féministe, vision, mission
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